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Woord vooraf 

Als we onze trouwe secretaresse Anneke Hoogmoed niet hadden dan was dit 
jaarverslag er zeker niet weer in deze vorm geweest. Heel minutieus heeft zij 
bijgehouden wat er zoal voorgevallen is in het afgelopen verenigingsjaar. Dus 
heeft zij al onze vrijwilligers een degelijk lijstje doen toekomen met wat hij/zij 
vorig jaar zoal behandeld heeft, waar hij naar toe is geweest of wat hij of zij 
opgezet heeft. We gaan daarover op deze plek niets vermelden, want U kunt er 
verderop alles over lezen. 
 
Voor het nieuwe jaar hebben we al een aantal items op ons verlanglijstje staan: 
- Zelfvoorzienende streek (stadstuinbouw), 
- Geurmeldingen en de registratie daarvan, 
- Bloemrijk bermbeheer, 
- "De bomen snoeiwij(s)(zer)", 
- Historie 40 jaar KMZ 
 
Begin 2011 hebben we ons – net als altijd - afgevraagd of we een planning 
moeten maken. In het kader van het 40-jarig bestaan hebben we gekozen voor 
het organiseren van een aantal themavonden. Daar zijn er al twee van geweest 
en voor ons ligt ook nog de mogelijkheid open er nog een te houden. We 
bestaan nu dus al weer 41 jaar!  
 
En we gaan natuurlijk mee met onze tijd. Daarom op deze plek even een 
“milieuvriendelijk verzoek”, indien u een mailadres hebt dat door te geven aan 
ons - kmz@dds.nl – want, dan kunnen we rechtstreeks mailings naar u doen. 
Dat scheelt papier en kosten. De digibeten onder ons blijven uiteraard gewone 
post ontvangen. Hartelijk dank daarvoor. 
 
Rita Melk, 
Voorzitter 
 
 
 

Bestuur  

Voorzitter:  Rita Melk - Dijkhuizen 
Secretaris:  Anneke Hoogmoed - Jongh 
Penningmeester:  Gert Jan van der Schoor  
Leden:   Maaike van Dijk (aftredend) 
   Til Ekkes 
   Elsa Loosjes 
   Ton Smit 
   Loek Vlaanderen 
   Leontien van den Bos 
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Kantoor 

Op het kantoor – tegenwoordig op de eerste verdieping – aan de Stationsstraat 
38 te Zaandam is het elke woensdagochtend een drukte van belang; vanaf 9.30 
tot ca. 15.00 uur is het dan bezet door een drietal vrijwilligers. Dan wordt er voor 
gezorgd dat de post, de telefoon en alle e-mail van iedere week worden 
verwerkt. Dat houdt niet alleen in dat de post bijvoorbeeld wordt beantwoord 
maar ook dat alles netjes wordt gearchiveerd.  
Er zijn op ons kantoor ook wel eens heftige discussies en luidruchtige uitingen 
van verschillende inzichten, zodat we op deze wijze ook onze ideeën opnieuw 
kunnen toetsen en zo onze inbreng hebben.  
 
Ons kantoor is dus nog steeds ondergebracht in het pand van de Milieufederatie 
Noord-Holland. En dat heeft een groot voordeel, namelijk een goede 
samenwerking met de vakspecialisten die daar werken. Er zijn korte lijnen voor 
in te winnen advies en het houden van ruggespraak. En dat we de mensen 
persoonlijk kennen is ook een zeer voordelige bijkomstigheid. Wij lopen 
makkelijk bij hen binnen en dat werkt andersom soms ook zo. Wij kennen het 
eigen ‘territorium’, de Zaanstreek, op ons duimpje en zijn wij het niet zelf dan 
kennen we wel weer anderen die uitkomst kunnen bieden. 
 
Elke week komen er vragen binnen over milieuzaken, bomenkap, zwerfvuil, 
dierenleed, lawaaioverlast en geurmeldingen. We verwijzen soms naar het 
algemene telefoonnummer van de gemeente of de provincie, ondersteunen de 
klager en/of geven zelf de klacht door aan de betreffende instantie. We 
constateren trouwens dat met name voor het melden van milieuklachten nog 
steeds veel drempelvrees bestaat en ook dat die klachten lang niet altijd terecht 
komen op de juiste plek. Ook op dat punt blijven we ons inzetten. 
 
 

Natuur en Milieu 

Zaanse visies 
In juni 2011 leverde KMZ commentaar op twee Zaanse nota’s, een ruimtelijke en 
een economische structuurvisie, ‘Zichtbaar Zaans’ en ‘Stad van denkers, durvers 
en doeners’. Volgens ons inzicht waren beide nota’s rommelig en bevatten ze 
interne onjuistheden. Als de opstellers aan de verplichting voldaan hadden 
maatschappelijke organisaties te raadplegen in plaats van alleen verschillende 
ondernemingen en de Kamer van Koophandel, dan was misschien de kwaliteit 
hoger geweest. 
De verschillende dilemma’s die nu eenmaal karakteristiek zijn voor Zaanstad 
hebben we in ons commentaar voor de gemeenteraad benoemd en de 
meermalen terugkomende stokpaarden hebben we opnieuw getracht te 
ontzadelen.  
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Een heel belangrijk probleem is wat eufemistisch de ‘mix van wonen en werken’ 
wordt genoemd. Het gaat erom dat men, terecht, het aantal milieubelaste 
woningen fors (met de helft!) wil terugbrengen. De streefdatum is 2020. Maar de 
remedie die wordt genoemd is: praten met bedrijven en die vragen om zich te 
gedragen als een minder vervuilend bedrijf. Om alles voor elkaar te krijgen is 
Zaanstad door het Rijk aangewezen als ‘milieuontwikkelingsgebied’. Daarbij 
moet een lobby door de gemeente bij het Rijk helpen. Het wijst volgens ons 
allemaal in de richting van een oplossing op papier. 

Voor het in stand houden van de groene buitenruimte wordt naar een bekende 
oplossing verwezen. Boeren kunnen ‘een klein bedrijfje’ oprichten, in ruil voor in 
standhouding van het veld. De opstellers hebben blijkbaar geen idee van de 
problematiek van het natuurvriendelijk boeren. Ook op andere punten, zoals het 
verkopen van randgroen voor villa’s en de kennis over de eisen die 
samenhangen met Natura 2000 blijken de opstellers totaal geen kennis van 
reële zaken te hebben.  

De economische nota biedt geen duidelijker inzicht. De milieuproblematiek wordt 
nog eens herhaald, men stelt dat revitalisatie van bedrijventerreinen noodzakelijk 
is, tja, maar waar is het geld ervoor? Er wordt geroepen om ‘creativiteit, om 
‘Food’ en ‘Welness’- opleidingen en zelfs om ‘inzet op kantoren’ en opnieuw 
komt de verbinding A8-A9 ter sprake, waarbij men niet weet dat met die 
verbinding meer moet worden opgelost dan een verkeers- en een financieel 
probleem. 

Er is een nieuw platform opgericht naast de vele die er al waren, het ‘Economic 
Development Board’ om het wiel nog eens te gaan uitvinden. Misschien is het 
een goed idee als KMZ opnieuw een ‘leefplan voor de Zaanstreek’ schrijft. 
 

Luchtjes 
Maaike’s geurneuzen registreerden in 
heel 2011:  
Azijngeur, Bakolie, Benzine, 
Bosbessenaroma, Brandlucht, Cacao, 
Diesel/gasolie, Koffie, Kolenlucht, 
Lysol, Soeparoma, Teerlucht, 
Veevoer, Verbrand rubber, Zetmeel, 
ZUUURTJES!!! 
En daar gaan we mee door! Vertel het 
ons en wij registreren je geur op de 
kaart van Zaanstad! Iedere maand! 
Geur en stank! Geef je op als 
geurvrijwilliger! En als je iets ruikt 
meldt dat dan direct via het versturen 
van een meldformulier of via de mail!  

Zet je geur op de kaart! 
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Bomen en groen in de stad  

In september dit jaar was het schrikken, toen we hoorden dat De Bomenstichting 
ging stoppen wegens gebrek aan financiële middelen. In september hadden we 
nog een cursus gevolgd over ‘Groen Loont’, over de groenbeleving van mensen 
en de vruchten die men daarvan plukt. Maar in November werd het kantoor in 
Utrecht gesloten. 
Het goede nieuws is dat De Bomenstichting wel blijft bestaan, maar in 
afgeslankte vorm. In de afgelopen maanden zijn de mogelijkheden voor het 
borgen van ons gedachtegoed uitvoerig onderzocht. Het voortzetten van De 
Bomenstichting op basis van de inzet van vrijwilligers is als meest haalbaar 
scenario naar voren gekomen. Het KMZ-bestuur zal de doorstart ondersteunen. 
Wij roepen u op dit ook te doen.  
Meld u aan als donateur van de Bomenstichting (giro 2108755)! 
 
In januari steunden we de bewoners van de Wildeman-flat in Westerkoog voor 
het behoud van een iep die door andere bewoners als lichtwegnemer was 
bestempeld. De bewoners vroegen een advies aan KMZ. Ons oordeel was, dat 
de boom ver genoeg van de flat stond,  dat de iep met drie bomen bij elkaar 
stond en zo een boomboeket vormde. En voor wat betreft de beeldkwaliteit: je 
moet geen boom er uit halen! De bomen zijn bovendien met elkaar opgegroeid 
en kap kan een verstoring geven. Maar de uitspraak was:  kappen wegens 
bladdichtheid.  
 
In Westzaan vroegen buurtbewoners van de 
Gruttostraat of wij ze wilden steunen en 
advies geven over de kap van 3 populieren 
en een zomereik. Wij vonden dat de 
populieren gekapt konden worden. Deze 
gaven wortelopdruk en er was dood hout 
aanwezig in de kroon. Daar hebben 
populieren vaak last van en bij een 
schoolplein is dat niet wenselijk, al kan het 
dode hout natuurlijk ieder jaar verwijderd 
worden. Wat betreft de zomereik: wij 
vonden dat deze kon blijven staan. Hij gaf 
geen wortelopdruk en was van redelijke 
kwaliteit. Dit brachten wij bij de 
hoorcommissie naar voren. Deze besliste 
dat er een onderzoek door de Bomenwacht 
naar de eik moest komen. Deze gaf een 
positief oordeel en een snoei- en 
onderhoudsadvies. Dit heeft de gemeente 
overgenomen. 
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Op de dag van het park zijn er twee boom-rondleidingen gegeven in het 
Veldpark. Op monumentendag is er een fietstocht langs monumentale bomen 
georganiseerd. Voor de rondwandeling in oud Zaandijk hebben we de 
rondleiders verteld over de waardevolle bomen op hun route.  
 

Rijksvisies 

Dit jaar schreven we twee inspraakbrieven naar het Rijk. Natuurlijk allereerst 
over de wet Bleker, of liever de wet van cowboy Bleker, de nieuwe wet Natuur. 
Hierin valt behalve de neiging de jacht te bevorderen, het meest op dat het 
belang van het landschap niet meer wettelijk wordt verankerd en dat de 
bescherming van de natuur wordt teruggebracht tot de Internationale en 
Europese verplichtingen.  
Omdat de Zaanse landschappen voor het merendeel vallen onder de bepalingen 
van Natura 2000 zou je zeggen dat het netto verlies voor deze streek wel mee 
gaat vallen, maar omdat alle aanwijzingen van gebieden nog niet helemaal zijn 
afgerond en er gigantisch wordt gekort op het beheer ervan, is de netto toekomst 
toch negatief. Daarbij wordt de regelgeving zoveel mogelijk verminderd en 
versoepeld, en het economisch belang naar voren geschoven, alsof het aan de 
regelgeving ligt als alles niet helemaal goed gaat. 
 
Ook de nieuwe structuurvisie Infrastructuur en Ruimte ademt een bijna 
panische angst voor belemmerende regelgeving en daarnaast een grenzeloos 
optimisme over de toekomstige economische groei. Voor drie nieuwe 
kerncentrales wordt eventuele ruimte gereserveerd – nee, dat betekent niet dat 
de planvorming al zover is, natuurlijk. En er komen wegen bij, waarop je 130 
mag - dat is goed voor de CO2-aanwas - want Nederland kan gewoon ontheffing 
aanvragen voor milieuregels tegenwoordig, zeker in het kader van de crisis- en 
herstelwet. Het woord duurzaam schittert op elke pagina, maar op elke pagina 
wordt minder duidelijk wat er mee bedoeld wordt. 
 
En daar wringt nu juist de schoen: niet het algemeen maatschappelijk belang 
staat voorop, maar dat van het bedrijfsleven. Niet de kwaliteit en de 
duurzaamheid van de productie in de ruimste zin (dus een productie waar onze 
kinderen en kindskinderen ook nog wat aan hebben), maar de opbrengst van nu 
en slechts even na nu. 
Bij het afwegen van alle nationale belangen staat in de nota staat als belang 1:  
een excellent en internationaal bereikbaar vestigingsklimaat en als laatste 
nationaal belang 13: zorgvuldige afweging en transparante besluitvorming bij alle 
ruimtelijke plannen.  
Volgens ons had de volgorde omgekeerd moeten zijn. Maar de reactie op deze 
opmerking was: nee, alle belangen zijn gelijkwaardig. Het lijkt waarachtig of ze 
het zelf geloven. 
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Ruimtelijke ordening en buitenactiviteiten 

 

Paardenbeleid – zo moet het! 

KMZ bekijkt behalve uitgebreidere gemeentelijk structuurplannen en 
gemeentelijke milieunota’s ook vaak de kleinere plannen en de aanvragen van 
bedrijven voor WABO-vergunningen en bestemmingsplannen. Niet al die 
werkzaamheden hoeven we in een jaarverslag te vermelden. Alleen die zaken 
die opvallen en/of gevolgen hebben. 
 
Ons viel dit jaar de ‘nota paardenbeleid’ op, omdat het zo’n on-Zaans heldere 
nota is. Als rijksregels alleen zouden worden gevolgd, hoefden paardenhouders 
die tot 50 paarden houden, dit alleen maar te melden en pas als dat aantal 
overschreden wordt, moesten ze een vergunning aanvragen.  
Deze nota schuift de bestaande regelgeving die samenhangt met het 
beschermen van het landschappelijk gebied daarbij in en regelt meteen dat bij 
afwijking van het bestemmingsplan, bij handelingen die niet passen in het 
karakter van het gebied of in het dorpslint, maatregelen genomen kunnen 
worden. Dus ook als het om minder dan 50 paarden gaat. Aan de vastlegging 
van gegevens op deze manier heeft iedereen wat. 
De namen van de samenstellers staan er helaas niet bij. 
 

 

School - en kindertuinen en de buitenschoolse opvang  

             
 
       

 
School- en kindertuinen Assendelft-Noord 
Twee scholen doen mee: De Bijenkorf en Signis. Signis is een school voor 
slechthorende en slechtsprekende kinderen, die verhuisd is van Zaandam naar 
Assendelft-Noord. Doordat de Oceaanschool te kennen gaf, dat ze voor het 
nieuwe schooljaar geen leerkracht meer beschikbaar hadden, ben ik opzoek 
gegaan naar een andere school. Dit is nu Signis geworden. Doordat deze school 
werkt met kleine groepen is het nu mogelijk dat de kinderen een eigen stukje 
grond hebben. Dit in tegenstelling tot de Bijenkorf die een gezamenlijk stuk 
grond hebben met een winkel waar ze de oogst verkopen. Het is veel maar wel 
dankbaar werk. Voor liefhebbers een mooie plek voor vrijwilligerswerk 
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Acties 

Vijfhoekpark 

In september werd KMZ gevraagd om mee te werken aan een nieuw 
herdenkingbord in het Vijfhoekpark door de gebroeders Visser. Het ontwerp van 
het bord was al getekend: een groot bord in vorm van een vijfhoek. Nu was de 
vraag: wat moest er op komen te staan. Het moest iets zijn dat voor iedereen te 
begrijpen is, ook voor degenen die het referendum niet hebben meegemaakt. 
Ook de naam van het Vijfhoekpark ‘moest beter’ tot uiting komen. Wij namen 
contact op met de kunstenares Riet Deerenberg en legden het probleem voor. 
Zij schilderde het bord en gaf daarbij op 
een voortreffelijke manier het karakter van 
het park weer.  
Op 28 November werd het bord onthuld 
door Wethouder L Visser. 
Rita Melk legde in haar toespraak de 
nadruk op het ecologische beheer en zei 
dat dit veel vaker in Zaanstad plaats 
moest gaan vinden. Loek Vlaanderen gaf 
een overzicht van de activiteiten die tien 
jaar geleden plaats vonden. Aart Molenaar 
van de bewonersgroep Vijfhoek was de 
grote trekker, die veel steun van de 
bewoners kreeg. Verder deed het ons 
goed om de oude actievoerders weer te 
zien. Ton Smit maakte voor de onthulling 
een fraaie decoratie. 
 
 

Jubileumbijeenkomst ’Bloemrijke wegbermen’ 

We hebben 9 november 2011 een bijeenkomst georganiseerd om de 
belanghebbenden binnen en buiten de gemeente te informeren over een ander 
bermbeheer. Want we constateren dat er nog steeds gespoten wordt met allerlei 
milieugevaarlijke middelen. We willen proberen de 
wegbeheerders te attenderen op een andere manier van 
onderhoud. We willen graag de bloemrijke wegbermen 
van weleer weer terug en geen plastic grasranden zoals 
langs de Scholtenweg in Zaandam. Zo moet het niet! 
We hadden drie sprekers uitgenodigd namelijk:  

- Ron van ‘t Veer, ecoloog 
- Ted Smit, afd. Groen gemeente Zaanstad 
- Marijke Dirkson, herder 

Het was een goedbezochte avond die een aanzet heeft 
gegeven tot het uitvoeren van een proef om met schapen 
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de groengebieden in Zaanstad te laten beheren. in samenwerking met het 
ZNMC en de gemeente Zaanstad. 
 

Nacht van de nacht 2011 
Op zaterdag 29 oktober vierde KMZ zijn ‘Nacht van de Nacht’ met een fietstocht, 
op zoek naar overbodig licht in de Achtersluispolder.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Samenwerking met andere organisaties 

 

Het Zaans Natuur- en Milieucentrum  

Het is al weer enige tijd geleden dat we als KMZ betrokken waren bij de 
oprichting van het ZNMC. Gelukkig heeft tot nu toe het kleiner worden van de 
subsidiemogelijkheden van de gemeente niet geleid tot het opheffen van het 
ZNMC. De samenwerking is nog steeds zeer goed. Kortom wij zijn nog steeds 
erg blij met het bestaan en ook met de ‘bevrouwing’ door Nynke Sminia. 
 
ZNMC nam dit jaar verschillende initiatieven o.a.: het watertappunt (resultaat van 
de gewonnen landelijke milieuprijs) moet er toch echt in juni bij de opening van 
de Ontdempte Gracht komen. Verder organiseert ze activiteiten op scholen om 
kinderen meer milieubewust te maken - dit jaar door nu het meten van 
luchtvervuiling - en ze werkt aan de natuuratlas. Een nieuw project is om het 
project om schapen de groengebieden in Zaanstad te laten beheren.  



 11 

Milieuplatform 

In het Milieuplatform hebben afgelopen jaar twee dames namens KMZ zitting 
gehad. KMZ vindt het voortbestaan van het platform van groot belang voor de 
gehele gemeente en haar burgers. KMZ hoopt dan ook dat het platform in de 
toekomst een groter draagvlak binnen de vertegenwoordigde organisaties gaat 
krijgen. De dames brengen tijdens de Bestuursvergaderingen van KMZ verslag 
uit van de wederwaardigheden van het platform. Zo blijven we op de hoogte en 
kunnen we ook inbreng hebben in het platform. 
Het milieuplatform heeft in 2011 over de volgende onderwerpen een gevraagd 
advies uitgebracht:  

1. hondenbeleid 
2. dynamische verlichting 
3. werkgroep bodemecologie 
4. gladheidbestrijding 
5. werkgroep communicatie bij asbestonderzoeken 

Tevens is er ongevraagd advies uitgebracht en wel over de volgende 
onderwerpen: 

1. verbreding draagvlak milieu 
2. tweede milieustraat Molletjesveer 
3. wandelboulevard 
4. natuurvriendelijke maatregelen 
6. veiligheidsregio Westelijk Havengebied 

 

Overleg gemeente Zaanstad 
Het regulier overleg van KMZ en ZNMC - in de persoon van Nynke Sminia - met 
de gemeente Zaanstad – in de persoon van Erna van Gils, en nu ook Damir 
Dulovic van de gemeente heeft dit jaar drie keer plaatsgevonden.  
We hebben het bijvoorbeeld gehad over de gemeentelijke pogingen om 
Zaanstad in 2020 klimaatneutraal te maken, wat lastig is omdat men met een 
enorme problematiek te maken heeft. 
Niet alles loopt over rozen en aan de communicatie schort nogal eens wat, zie 
ook de uitgebreidere opmerkingen over de kwaliteit van de Zaanse ruimtelijke 
nota’s die tekstueel niet geweldig zijn en daardoor moeilijk te volgen. Erna kent 
het probleem en weet ook wel oplossingen die daarvoor zijn in de vorm van 
cursussen. In hoeverre die oplossingen ook gekozen worden, weten we nog niet. 
Zij zit bovendien met het instabiele overheidsbeleid en met de recente Zaanse 
reorganisatie, waarbij de opsplitsing van de afdeling milieu over meer 
beleidsterreinen van de gemeente maakt dat de efficiëntie voorlopig niet beter 
wordt - zoals dat vaak gaat bij reorganisaties. 
 
Zeer veel interesse is er in de registratie van Maaike’s geurneuzen. De 
gemeente heeft natuurlijk wel metingen, zowel binnenstedelijke luchtmetingen 
als metingen van Hoogtij, maar met de registratie van de geurneuzen wordt de 
problematiek weer veel inzichtelijker en dat past bij de wens van de gemeente 
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de fijnstofproblematiek in ieder geval nog beter in kaart te brengen. Erna vertelt 
bovendien over het nieuwe geo-informatiesysteem waarbij de milieucontouren 
binnen de gemeentegrenzen exact waar te nemen zullen zijn.  
Verder hebben we de stand van zaken wat de vergunningverlening betreft aan 
de Zaanse bedrijven, de A8-A9-verbinding en de geluidssaneringsprojecten in 
Westzaan.  
Het is een heel goed overleg, waarbij we elkaar op de hoogte houden en 
ondersteunen.  
 

Samenwerking in het algemeen 
De andere groeperingen waar wij mee samenwerken en met wie wij gegevens 
uitwisselen zijn:  
 

- Belangengroep Nauerna 
- Bomenstichting 
- Milieufederatie Noord-Holland 
- Vogelbeschermingswacht “Zaanstreek” 
- Water Natuurlijk 
- Milieucentrum Amsterdam 
- Stichting de Kalverpolder 
- Stichting De Groote Weiver 
- Zaans Natuur- en Milieu Centrum 
- Zaans Natuur- en Milieu Overleg 
- Vereniging Ongeschonden Behoud Westzijderveld 
- Fietsersbond 
- Milieudefensie Zaanstreek 
- Stichting Waterland en Dijken 
- Gemeente Zaanstad

 
 

ZNMK 
De Zaanse Natuur- en Milieukrant die wij samenstellen voor het ZNMO is dit jaar 
weer drie maal uitgekomen. De meeste bij het ZNMO aangesloten organisaties 
hebben een eigen verenigingsblad en een website en ze hebben vaak al heel 
veel moeite om die een beetje kwalitatief verantwoord te vullen. Dus: niet alle 
aangesloten organisaties zijn in staat om steeds een bijdrage voor de 
gezamenlijke krant te leveren. Dat is heel jammer. De krant wordt voor 
verspreiding klaargemaakt door de vrijwilligers van o.a. KMZ en de Fietsersbond. 
Ook zorgen de leden van beiden dat de krant bij de abonnees in de bus valt. En 
dat zijn toch elke keer weer zo’n 450 exemplaren! Alle vrijwilligers hiervoor onze 
hartelijke dank, want………zonder hen geen krant.
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Het nieuwe jaar en onze nieuwe ideeën 

 

Geurmeldingen en de registratie daarvan 

Dit is een project dat al in 2011 in maart is ingezet en dat we voor meerdere 
jaren willen continueren en zo gegevens voor de hele Zaanstreek in data 
vastleggen. Het is een project waarvoor we in het afgelopen jaar een nieuwe 
computer hebben aangeschaft. De gemeente heeft veel belangstelling voor onze 
gegevens. 
 

Stadsnatuur 
Dit is een project wat we in het kader van ons 40-jarig jubileum(2011) willen 
opzetten, dat in andere gemeenten in het land al draait en waarin wij met een 
aantal vrijwilligers en de gemeente Zaanstad (afd. Groen) samenwerken.  In dit 
project worden ‘ verloren' hoekjes grond en braakliggende stukken tijdelijk 
omgezet in een stuk natuur waar de omgeving plezier aan kan beleven. Dit doen 
we door bijvoorbeeld het inzaaien van grondverbeteraars(zaad) of eenjaarsgoed 
en het planten van bollen, samen met buurtbewoners of kinderen uit een buurt.  
 

Bloemrijk bermbeheer 

Het project ‘Bloemrijk 
bermbeheer’ heeft hier 
ook zijdelings mee te 
maken. Wij hebben 
onlangs een avond 
gehouden daarover en 
we vinden het afvoeren 
van maaisel en eventueel 
het inzetten van schapen 
methodes van 
bermbeheer waar we erg 
veel interesse in hebben, 
zo wordt de grond 
namelijk voedselarm 
gehouden en levert een 
grote variatie aan 
planten. .Wij zijn zeer 
sterke tegenstanders van 
het klepelen en natuurlijk 
van het leggen van 
kunstgras. We gaan met 
dit project verder. 
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Blauwalginformatie 

In voorjaar 2011 is hier een symposiumavond over gehouden welke zeer goed 
was bezocht (rond de 30 bezoekers). Omdat het probleem nog steeds speelt en 
blauwalgen een gevaar vormen voor mens en dier willen wij hier graag een 
vervolg aan geven. We denken dan aan een mogelijk iets breder opgezette info-
avond over waterkwaliteit en de problematiek van zoet en brak water. 
 

Stedelijk waterbeheer 

We willen ons buigen over de mogelijkheden van een beter stedelijk 
waterbeheer. Vooralsnog vergaren we informatie en lopen we bijeenkomsten af.  
 

Ontwikkeling Noordzeekanaalgebied 
KMZ is van mening dat de ontwikkeling van het Noordzeekanaalgebied zo 
milieuvriendelijk mogelijk moet gebeuren. Wij zitten bij een aantal overleggen 
aan tafel en proberen op deze wijze invloed uit te oefenen. Wij houden de 
vergunningverlening in de gaten. Het is zaak deze activiteiten zo mogelijk uit te 
breiden. Wij zijn voor het plaatsen van windmolens maar daarbij ook voor goed 
overleg met bewoners over de realisatie van de plaatsing.  
 

"De bomensnoeiwij(s)(zer)" 

We willen ook graag een folder maken over het op de juiste wijze snoeien van 
bomen en het geven van voorlichting daarover. Werktitel is voorlopig "De 
bomensnoeiwij(s)(zer)". We willen zo de particuliere bomenbezitters een 
handreiking doen in het verantwoord onderhouden van hun boom of bomen. En 
zo willen we zorgen dat het bomenbestand in onze gemeente - kwantitatief en 
kwalitatief - op orde komt en blijft. 
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Financieel verslag 2011 & begroting 2013 

 
 Overzicht  Begroting 

 2011  2013 

INKOMSTEN    

    

Gemeentesubsidies 5606,84  5600  

Bomenboek 3124,24   

Bijdragen 1682,50  1700  

Giften 1246,00  1200  

Rente 36,93   

 -------------  ------------- 

Inkomsten totaal 11696,51  8500  

 ========  ======== 

UITGAVEN    

    

Acties 420,00  1000  

Bomenboek 547,00   

ZNMK 1975,00  1500  

Werkgroepen 152,50  150  

Organisatie 1478,45  1700  

Leden 1149,70  900  

Huisvesting 2400,40  3500  

Inventaris/Apparatuur 11,76  300  

Vergoeding 1300,00  1300  

 -------------  ------------- 

Uitgaven totaal 8418,14   10350  

 ========  ======== 

Saldo 2261,70   -1850  
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Kontakt Milieubeheer Zaanstreek 
 

 
 
 
 

Uitnodiging Jaarvergadering 

 

De Jaarvergadering wordt gehouden op woensdag 6 juni 2012, 

 
 
op ons eigen adres bij: 
 
 
 
 
Om 19.30 uur is de zaal open zodat wij om 20.00 uur kunnen beginnen. 
 
 
 

Agenda 
1) Opening 
2) Verslag Jaarvergadering 8 juni 2011 
3) Jaarverslag 2011 
4) Financieel verslag 2011 
5) Kascommissie 2011 
6) Benoeming Kascommissie 2012 
7) Bestuur: aftredend lid: Maaike van Dijk  
8) Pauze 
9) Na de jaarvergadering gaan wij nader in op de onderwerpen;  

- geurmeldingen 
- waardevolle bomen in de Zaanstreek. 

10) Rondvraag 
11) Sluiting (rond 22.00 uur) 

De Milieufederatie Noord - Holland 
Stationsstraat 38 
1506 DH Zaandam 

Stationsstraat 38 
1506 DH Zaandam 
tel. 075 - 635 35 80 
giro 2368420 
e-mail: kmz@dds.nl 
 
 
 


